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- Kytka pro Alenu Tomeškovou – VELKÝ ÚSPĚCH NA MS V CONTEMPORARY A JAZZ DANCE 
- Dostali jsme vánoční dárečky. 

o  
- Porada k šablonám je tedy 27. 11. 2019.  
- Byla schválená výroční zpráva. 
- Stav našich budov začíná být neudržitelný. Proto jsem vyvolal jednání s MSK a pracuji na tom, aby 

bylo možné v budoucnu převézt naše budovy do majetku kraje, který je ochotný do nás investovat a 
stavebně je upravit, případně pro nás upravit budovu bývalé školy PRIMA (v takovém případě 
bychom asi objekt sdíleli třeba s Gymnáziem. 

- Přihlašování do iZUŠ 
o Notifikační zpráva je v pořádku, nevšímejte si jí. 

- Velké osobní poděkování patří nejenom tanečnímu oboru za úspěch na soutěži, ale i  
o … za Festival Petra Bazaly  
o … SKVĚLÁ byla výstava v Hedvě – Kamila Pánková, Martina Kohoutková. 

- Pojedeme na dva dny třeba do penzionu Jurášek 
o Raději 23. – 24. 1. 2020, nebo v nejhorším 13. – 14. 2. 2020 
o Bylo by tam školení, porada, večer wellness a zábava dle libosti. 

- Benefity MSK 
o Mělo by to fungovat tak, že vám zřídíme přístup na Portál MSK, do něhož jsem měl prozatím 

přístup jenom já a Marie Šormová.  
o Budou zde dostupné slevy, zlevněné pojistky … 
o Podle MSK by to mělo být hotové do konce ledna 2020. 

- ZUŠ Open je 12. – 16. 5. 2020 
o Pozor – je tu změna v termínu! – Bylo nás evidentně víc, co jsme nebyli spokojení 

s termínem. 
o Podle diskuze jsme se shodli na tom, že se ZUŠ Open zúčastníme. 
o Po důkladné debatě to vypadá, že akce proběhne u Galerie Marie Kodovské 12. 6. 2019. 

- Zahájení zámecké sezóny 
o Ať je to 23. května 2020, jinak nemůžeme nic slíbit. 
o Další varianta je 20. června, což je ale termín, který vyhovuje pouze výtvarníkům, případně 



Vox montaně. 
- Hospitace 

o Každý má za úkol v tomto školním roce 
 … pozvat si ředitele na hospitaci, na kterou hodinu chcete. 
 … říct mi, kterou z klíčových kompetencí z RVP a kterou výchovnou a vzdělávací 

strategii ze ŠVP mám při hospitaci sledovat. 
o Budete-li chtít si chodit na hospitace vzájemně, jak to udělaly už Jaroslava Brulíková a Zdeňka 

Rýdlová, bude to skvělé. Povinné to ale na rozdíl od mých hospitací není. 

o Instrukce: 

 Hospitační protokol si můžete vzít vytištěný hned, vzor protokolu jsem též umístil na 
naše stránky – dostanete se k němu po přihlášení do sekce „Pro učitele“, kliknutím na 
odkaz „Vzor hospitačního protokolu“. 

 Hospitace není nástroj kontroly, ale vzájemné inspirace a sdílení nápadů, myšlenek a 
vizí. 

 Hospitace nemusí trvat celou vyučovací hodinu - může trvat klidně pár minut. Časové 
ohraničení neexistuje.  

 Pozvěte si kohokoli, na jakoukoli hodinu chcete (mě povinně, kohokoli nepovinně).  

 Sami si určete, na co se budete  dívat, co budete společně sledovat (klíčová 
kompetence z RVP ZUV, výchovnou a vzdělávací strategii z našeho ŠVP). 

 Každou hospitaci si domluvíme nejméně tři týdny dopředu.  

 Během hospitace si dělejte poznámky do hospitačního protokolu.  

 Nehodnoťte, jenom pozorujte.  

 Poznámek může být hodně, může jich být málo – je to na vás. 

 Nebojte se sem vložit vlastní myšlenky a nápady. Třeba se některý uchytí - a 
když ne, uchytí se třeba později.  

 Po každé hospitaci proběhne krátký rozhovor.  

 Během tohoto rozhovoru projděte poznámky v hospitačním protokolu.  

 Možnost vyjádřit se do protokolu má možnost i hospitovaný. Jeho poznámky 
jsou jistě velmi cenné. 

 Nakonec oba protokol podepište, udělejte si kopii pro vlastní použití a originál uložte 
do ředitelny.  

- Komorní hra 
o Matěj Barot, Barbora Večeřová, Adam Ospalý a další – ať si dají pozor na 50% absence, jinak 

budou muset jít před komisi. 
- Kurz první pomoci 

o V ordinaci MUDr. Ondřeje Strnadela 
o Vždy od 10.30 do 11.30 
o 22. 1. 

Brulíková Jaroslava 



Cvrk Karel 

Hradilová Eva 

Jablončíková Silvie 

Janoušková Lenka 

Kohoutková Martina 

 29. 1. 

Kučera Jan 

Lupečková Šárka 

Mácová Martina 

Rýdlová Zdeňka 

Sedláčková Jana 

Továrková Andrea 

 5. 2. 

Pánková Kamila 

Tomešková Alena 

Witassková Vanda 

Šormová Marie 

Taufer Jiří 

Grebenarová Božena 

o Je to povinné!!! 
- Facová a Orel v Rýmařově budou 

o Zatím je to domluvené na 13. 5. 2020 
o Téma – Komunikace s rodiči, stresové situace 

- Možná bude mezinárodní projekt především pro výtvarníky, tanečníky a LDO. 
o Prozatím s Coratem – Monica Cristiani 
o Prozatím jsme v situaci, kdy sháníme partnery. 

- Zaregistroval jsem nás v programu Erasmus in Schools 
o Ten si klade za cíl představit dětem různé kultury i mimo Evropu. Šlo by o to, hostit tu pár dní 

nějakého studenta ze zahraničí, který při naše děti něco připraví a představí nám svou zemi a 
kulturu. 

o Uvidíme, jestli nám sem někoho pošlou. 
o Pokud ano, budeme ho tady den dva hostit a on nám za to připraví prezentaci své země pro 

naše děti. 
- Bezpečnost kolem budovy na Divadelní 

o MSK nás vyzval, abychom iniciovali bezpečnost na silnicích kolem našich škol – ba by na to i 
přispěli městu penězi. Já jsem na váš podnět navrhoval lepší dopravní značení a přechod pro 
chodce u budovy na Divadelní. 

 Odpověď, kterou mi přeposlala paní místostarostka (tak je tomu vždy, když po 
dopravním odboru něco chci – vždycky slyším tisíc důvodů, proč to nejde): 

„Ahoj, 
zasílám informaci k ZUŠ Divadelní po jednání s Policií ČR- Di Bruntál dne 18.10.2019, kdy policie nesouhlasí 



s dalším umístěním dopravního značení na této komunikaci a výstražná dopravní značka „Děti“ tam je. 
S přechodem pro chodce nesouhlasí (bezpečnostní prvky viz. zábradlí před vchodem do ZŠ)  a snížením 
rychlosti také ne. Jedině, že bude zóna v ulicích Divadelní, Sadová, Jelínkova, Julia Sedláka, zóna má za 
následek to, že vozidla smí parkovat pouze na parkovištích. Bydlící občané se budou bouřit, protože 
parkovacích míst je nedostatek a auty parkují na silnici. 
 
 
S přáním příjemného dne 
  
Bc. Renata Vyslyšelová | Město Rýmařov 

- MAS 
o Zpráva pro LDO: 

 MAS chce v příštím kalendářním roce realizovat aktivity pro děti s tématem "Etiketa". 
Prosí nás, jestli by k tomu LDO neudělal nějaké představení pro školy a školky. Jsou 
ochotní nám k tomu ledacos nakoupit. Popřemýšlej a pak se domluvíme. 

o Zpráva pro HO: 
 MAS nám klidně zaplatí semináře. Nabízel jsem tyto nápady 

 Klavírní improvizace Jiřího Zabystrzana 

 Pěvecká hlasová výchova  
o Uvidíme, jak se k tomu postaví 

- Projekt kanceláře Portedo 
o seminář „Workshop improvizace vedený varhaníkem Pavlem Černým“ 

 Je to jenom pro dospělé hudebníky napříč nástroji. Pro děti to není, 
 Lektor přijede do Rýmařova. 
 3 x 60 minut 
 Termín (zatím je to jen návrh) 

 12., nebo 19. 2. 2020 
o My, kteří uplatňujeme CLIL, můžeme napsat nějakou krátkou reflexi. 

 Přepošlu vám dotazník, který mi, prosím, vyplňte, pošlete zpět a já už se o vše 
postarám. 

 Budete na to mít DPP 
- Měli bychom dostat přidáno. 

o od 1. ledna 2020 
- Připomínám 

o Tak jako v minulých letech i letos máme za povinnost se každý měsíc stavit v kanceláři a 
podepsat tam výkaz žáků a rozvrh hodin. Tímto podpisem pak ručíte za to, že děti, které jsou 
tam uvedeny, skutečně do ZUŠ chodí. 

- Uděláme si nějaký vánoční dýchánek? Kde? 
o Co třeba zase jednou kuželky? 

- Mezinárodní projekt 
o Tento školní rok nás čekají dvě setkání  

 13. – 17. ledna 2020 v Dublinu 
 1. – 8. března 2020 v Rýmařově 

o Po lednovém setkání v Irsku si uděláme speciální poradu, protože už budeme vědět, jak 
projekt probíhá, a v březnu budeme v Rýmařově hostit naše partnery. 

o Poznámky ze setkání koordinátorů v Dublinu 12. 11. 2019 
 Hlavní výstup projektu je film - budou na něm celou dobu pracovat. 
 Mají si připravit  

 Rockeři 



 Ivanka tanec 
 Můžou výtvarníci udělat nějaký hezký certificate of attendance? 

- Další porada 
o 27. 11. 2019 v 9:30 – Šablony a ZUŠ Open 
o 8. 1. 2020 v 9:30 hodin 


